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Írásbeli kérdésORSZÁGGYŰLÉSI KÉPVISELŐ
dr. Kövér László,
az Országgy űlés elnöke részére

HELYBEN

Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló 2012 . évi
XXXVI. törvény 42. § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló
46/1994. (IX 30.) OGY határozat 91 . §-ára kérdést kívánok benyújtani dr. Fazekas Sándor
földművelésügyi miniszter úrhoz:

„Kinek az érdeke a minisztérium Debrecenbe költözése?”
címmel ,

amelyre a választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr !

A Kormány szándéka szerint 2016 . március 15-tő l a Földművelésügyi Minisztérium Debrecenben
működne tovább . Kósa Lajos nyilatkozatában örömének adott hangot és arra hivatkozott, hogy a
decentralizáció jót fog tenni az országnak.

Több agrárszakember is aggodalmának adott hangot a tervezett költözés miatt . Arra hivatkoznak,
hogy az ügyintézés, különösen a dunántúliaknak részér ől, nehézkés és hosszadalmas lesz. A
fővárostól való távolság fennakadást okozhat a mindennapos ügyintézésben, az egyeztetése k
során és a külföldi kapcsolatokban is .

Sajtóinformációk szerint a minisztériumnál már el is kezdődött annak felmérése, hogy a
tisztviselők közül ki vállalná a költözést . Várhatóan nem sok pesti fog leköltőzni Debrecenbe.
Az ő helyüket „lekáderezett”, megbízható hivatalnokokkal lehet majd feltölteni . Ez a
minisztériumi munka színvonalának csökkentéséhez vezethet .

Kövér László a költöztetéssel kapcsolatban így nyilatkozott : „Teljesen elhibázott,
végiggondolatlan ötletnek tartom, remélem, hogy nem lesz bel őle valóság” .

A minisztériumok nem azért vannak a fővárosban, hogy ezzel centralizálják a hatalmat, hane m
azért, mert a munkájuk, a hatáskörükbe tartozó feladatok szakszer ű ellátása ezt igényli . A
decentralizáció nem a székhely, hanem a hatáskör, jogkör, önálló döntési vonatkozásában nyern e
értelmet . Debrecenbe nem minisztériumot kellene telepíteni, hanem munkahelyeket, a debrecen i
kis- és középvállalkozásokat kellene támogatni abból a pénzb ő l, amibe a költöztetés kerül.



Tisztelt Miniszter Úr !

• Milyen praktikus okok szólnak a Földm űvelésügyi Minisztérium költözése mellett?
• Várhatóan mennyibe kerül a minisztérium költöztetése az állampolgároknak ?
• Mi lesz a minisztériumi épületek sorsa?
• Mi lesz az minisztériumi alkalmazottak sorsa ?
• Ön Kósa Lajos vagy Kövér László kijelentésével ért egyet ?

Budapest, 2014 . augusztus -Z .r-

Üdvözlettel :

dr. gén Zsol t
MSZP

országgyű lési képviselő
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